
Oroszlány Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének 

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat 

Bíráló Bizottsága 

 

5/2018. TSPBB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  a Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 2018. november 21-ei, 

munkaterv szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak:  Hermann Istvánné elnök, Sólyom Jöran, Szabó Mihály bizottsági tagok 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens 

Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Dr. Mátics István és Papp Péter bizottsági tagok 

 

Hermann Istvánné elnök köszöntötte a megjelenteket és 13 óra 42 perckor megnyitotta a bizottság 

ülését.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 3 fő jelen volt. 

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontot.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak a napirend 

elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

19/2018. (XI.21.) TSPBB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2018. november 21-ei, munkaterv szerinti, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontot 

tárgyalja: 

1. Kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Hermann Istvánné elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Kérelmek elbírálása 

 

Hermann Istvánné elnök elmondta, 2 kérelem érkezett a bizottsághoz, melyekről külön fognak 

dönteni.  

Az első kérelem az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Ökölvívó Szakosztályától érkezett. A szakosztály 

további 300 E Ft-ot kér a bizottságtól. A mai napon egyeztetett Keszler Antonnal, aki elmondta, hogy 

a számlákat a pénzügyi osztályra nem nyújtották be, tehát az eddig kapott pénzzel nem számoltak el.  

A bizottsági tagok kérdésére válaszolva elmondta, ő kérte, hogy számoljanak el a megítélt 

támogatással, mert újabb forrást igényelnek ugyanarra a célra azzal az indokkal, hogy elfogyott a 

pénzük. Mivel az elszámolás nem történt meg, így ezt a kérelmet befogadni nem tudja, a mai napon 

nem javasolja tárgyalni. Amennyiben a szakosztály elszámol a megítélt támogatással, újbóli kérelmet 

nyújthat be. 
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Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, le van-e szabályozva az, hogy amikor még nincs 

elszámolási időszak, de plusz forrást igényel egy szervezet, akkor el kell számolnia a megítélt 

támogatással? 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, nincs szabályzat erre. Az I. negyedév 

működési költségeire az Ökölvívó Szakosztály polgármesteri keretből igényelt 400 E Ft-ot. Tehát 

gyakorlatilag a tavaszi versenyekre és a működésre megvolt a támogatásuk. A kérelemben azt írja a 

szakosztály vezetője, hogy tavasztól szeptemberig elköltötték az összes civil támogatást, és ahhoz, 

hogy az év végi versenyeken részt tudjanak venni, újabb összegekre van szükségük. Elnök asszony 

javasolta, hogy ha a szakosztály már elköltötte a kapott támogatást és most ugyanarra a célra kér, 

akkor előtte számoljon el a korábban megítélt támogatással.  

 

Hermann Istvánné elnök kiegészítésként elmondta, szóban megbeszélték Keszler Antonnal, hogy a 

számlákat behozzák. Ez nem történt meg a mai napig sem. Keszler úr azt a tájékoztatást adta ma 

délelőtt, hogy a számlák a könyvelőnél vannak. Elszámolás nélkül nem látja bizonyítottnak azt, hogy a 

szakosztálynak nincs maradványpénze, amiből fedezni tudja a kérelemben megjelölt költségeket. 

Ismételten hangsúlyozta, amennyiben bemutatják a számlákat, tehát leigazolják, hogy már elköltötték 

az eddig megítélt támogatást, abban az esetben javasolja, hogy a bizottság tárgyalja újra a kérelmet.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag felvetette, hogy a kérelemben megjelölt versenyekből kettő már le is 

zajlott. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, megnézte a szakosztály tavaszi pályázati lapját, 2,8 M Ft-ot 

állítottak be éves költségvetésbe, annyit pedig nem nyertek. Felvetette, más egyesülettől nem kértek 

elszámolást, a következetesség hiányzik.  

 

Hermann Istvánné elnök jelezte, ebben az évben még nem volt ilyen. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye szerint a GPS-t jövőre megpályázhatja a szakosztály. 

Hozzátette, minden okostelefonban van GPS, nem tartja indokoltnak, hogy erre pénzt adjanak. A 

versenyköltségekre adna támogatást, de elfogadja, ha elnök asszony így beszélte meg a szakosztály 

képviselőjével. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag felhívta a bizottság figyelmét a lapon lévő bélyegzőn szereplő címre.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, az OSZE oroszlányi sportegyesület, ez csak a szakosztály 

pecsétje. Az önkormányzat nem a szakosztállyal szerződik, hanem az OSZE-val. Felvetette, hogy az 

ilyen kérelmeket az OSZE elnökének ellen kellene jegyeznie. Kérte, jelezzék a szakosztály felé, hogy 

az egymásnak ellentmondó dolgokat rendezzék. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné elnök kérte szavazzanak arról a 
javaslatáról, hogy a kérelmet a bizottság a mai napon elbírálni nem tudja. A szakosztály az elszámolást 

követően adja be újból a kérelmét a bizottság felé. 
 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

20/2018. (XI.21.) TSPBB határozata 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Ökölvívó Szakosztálya kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 
Bizottsága az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Ökölvívó Szakosztálya kérelmét elbírálni nem tudja. 
Feléri az Ökölvívó Szakosztályt, hogy az elszámolást követően adja be újból a kérelmét a bizottság 

felé. 
 

Felelős:  Hermann Istvánné elnök 

 

 

Hermann Istvánné elnök tájékoztatta a bizottságot, kérelem érkezett az Alapítvány az Egészséges 

Óvodásokért nevű szervezettől. Az alapítvány 2 napos erdei óvoda programra kapott 300 E Ft 

támogatást szállásköltséggel együtt. A kérelemben az alapítvány képviselője jelezte, hogy végül nem 

aludtak ott a gyerekek, hanem utaztatták őket. A szállásköltség helyett állatsimogatásról és 

tanyalátogatásról hoztak számlát. Kérik, hogy a szállásköltség helyett fenti célokra is elszámolhassák a 

kapott támogatást. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag jelezte, az utólagossággal van problémája. Ezt illett volna előre jelezni.  

 

Hermann Istvánné elnök elmondta, jövőre nem fognak ilyen utólagos kérelmet elfogadni. A 

módosításokat előre fogják kérni írásban.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag egyetértett azzal, hogy a jövőben csak úgy legyen lehetőség a célok 

módosítására, ha azt a szervezet, egyesület előzetesen írásban jelzi, és a bizottság előzetesen 

jóváhagyja, engedélyezi. Kérte, hívják fel a pályázó figyelmét, hogy a bizottság nem erre a célra adta a 

támogatást, az önkormányzat nem erre kötött szerződést és a továbbiakban tartózkodjanak ettől. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné elnök kérte szavazzanak a 
kérelem elfogadásáról. 
 

A bizottság a kérelmet az ülésen elhangzott feltételekkel nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag 

részvételével, 3 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

21/2018. (XI.21.) TSPBB határozata 

az Alapítvány az Egészséges Óvodásokért kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága az Alapítvány az Egészséges Óvodásokért szervezet támogatási szerződés-módosítási 

kérelmét engedélyezi az erdei tábor program költségeinek kiegészítésével. 

 

Felelős:  Hermann Istvánné elnök 

 

Miután több kérdés, észrevétel nem volt, Hermann Istvánné elnök a bizottság ülését 14 óra 01 

perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 Hermann Istvánné  

 elnök   bizottság tagja  

  Kelemen Gabriella 

  jegyzőkönyvvezető 


